
 

     

 

Αθήνα, 1 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

  

Θέμα: «Καταγγελία του Σωματείου Εργαζομένων του ΓΝ Χαλκίδας για τη διαχείριση 

περιστατικών με covid -19» 

 

Ο Σύλλογος Εργαζομένων του Γενικού Νοσοκομείου Χαλκίδας, με δελτίο τύπου του, 

καταδικάζει την πολιτική του Υπουργείου Υγείας, του ΕΟΔΥ, της Διοίκησης και της 

Επιτροπής Λοιμώξεων του Νοσοκομείου, αναφορικά με τη διαχείριση περιστατικών με 

covid-19. 

Συγκεκριμένα αναφέρουν «Εργαζόμενοι του νοσοκομείου μας, που παρέλαβαν ως 

επείγον περιστατικό και νοσήλευσαν, χωρίς να το γνωρίζουν, ασθενή θετικό στον ιό, δεν 

κρίθηκε αναγκαίο να απομακρυνθούν από τα καθήκοντά τους. Προσέρχονται κανονικά 

στις βάρδιες και  5 ημέρες μετά την έκθεση, θα εξετασθούν για τον  covid-19. Από ποιον 

θα ζητηθούν ευθύνες σε περίπτωση που εργαζόμενος βρεθεί θετικός και όλο αυτό το 

διάστημα εργάζεται και μεταδίδει σε συναδέλφους και ασθενείς;» 

   

Κατόπιν των παραπάνω και με δεδομένης της σοβαρότητας της καταγγελίας,  

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

1. Έχει ενημερωθεί για τη συγκεκριμένη καταγγελία;  

2. Ποιο πρωτόκολλο ακολουθείται για τους εργαζόμενους ενός νοσοκομείου όταν 

προκύπτει κρούσμα κορονοϊού σε νοσοκομείο;  

3. Πότε ενημερώθηκε το Νοσοκομείο ότι ο συγκεκριμένος ασθενής είναι θετικός στον 

ιό και τι διαδικασία ακολουθήθηκε μετά; 
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4. Γιατί στη συγκεκριμένη περίπτωση οι εργαζόμενοι που νοσήλευσαν, εν αγνοία 

τους, ασθενή θετικό στον ιό, παρέμειναν στα καθήκοντά τους; 

5. Για πρέπει να μεσολαβήσουν 5 μέρες για την εξέταση των εργαζομένων, γεγονός 

που εντείνει την πιθανότητα μετάδοσης του ιού, σε περίπτωση που νοσούν 

ασυμπτωματικά; 

6. Θα γίνει ιχνηλάτηση των επαφών των εργαζομένων; 

7. Προβλέπεται να μπαίνουν οι εργαζόμενοι σε καραντίνα μέχρι τη λήψη αρνητικού 

αποτελέσματος του τεστ; Αν ναι, οι συγκεκριμένοι για ποιο λόγο δεν μπήκαν; 

8. Με τι συχνότητα λειτουργεί ο αναλυτής αποτελεσμάτων για τον covid-19; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




